
Kłobuck, dnia 28 listopada 2022 r. 

 

Rada Miejska w Kłobucku 
Komisja Zagospodarowania Przestrzennego,  
Rolnictwa, Infrastruktury Komunalnej, 
Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego 

Protokół nr 11/2022 

XI Posiedzenie w dniu 28 listopada 2022  
Obrady rozpoczęto 28 listopada 2022 o godz. 08:00, a zakończono o godz. 09:00 tego samego 
dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 6 członków. 

Obecni: 

1. Józef Batóg 
2. Grzegorz Dobosz 
3. Jerzy Kulej 
4. Tomasz Parkitny 
5. Tadeusz Praski 
6. Barbara Ziętal 

1. Otwarcie posiedzenia oraz stwierdzenie kworum. 
 
Przewodniczący Komisji J. Kulej otworzył posiedzenie Komisji. Oświadczył, że zgodnie z 
listą obecności i stanem faktycznym jest kworum, zatem obrady są prawomocne. Odczytał 
proponowany porządek posiedzenia. 

2. Zmiany w porządku obrad. 
 
Głosowano w sprawie: 
Wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody 
na wynajęcie lub wydzierżawienie nieruchomości stanowiących własność Gminy Kłobuck na 
okres 3 lat, na rzecz dotychczasowych najemców lub dzierżawców.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (6) 
Józef Batóg, Grzegorz Dobosz, Jerzy Kulej, Tomasz Parkitny, Tadeusz Praski, Barbara Ziętal 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie porządku obrad po zmianie. 
 
Wyniki głosowania 



ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (6) 
Józef Batóg, Grzegorz Dobosz, Jerzy Kulej, Tomasz Parkitny, Tadeusz Praski, Barbara Ziętal 
 
3. Przyjęcie protokołu Nr 10/2022 z posiedzenia Komisji w dniu 03.11.2022 r. /projekt 
protokołu został zamieszczony na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Kłobucku w BIP 
bip.gminaklobuck.pl/ 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu Nr 10/2022 z posiedzenia Komisji w dniu 03.11.2022 r. /projekt 
protokołu został zamieszczony na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Kłobucku w BIP 
bip.gminaklobuck.pl/.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (6) 
Józef Batóg, Grzegorz Dobosz, Jerzy Kulej, Tomasz Parkitny, Tadeusz Praski, Barbara Ziętal 
 
4. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 
nieruchomości zabudowanej, położonej w miejscowości Libidza. 
 
Kierownik Wydziału GPN K. Jasińska zreferowała w/w projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 
nieruchomości zabudowanej, położonej w miejscowości Libidza.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (6) 
Józef Batóg, Grzegorz Dobosz, Jerzy Kulej, Tomasz Parkitny, Tadeusz Praski, Barbara Ziętal 
 
5. Zaopiniowanie budżetu na rok 2023. 
 
Skarbnik K. Trzepizur zreferowała w/w projekt uchwały. 

Radny J. Kulej dlaczego w WPF nie ma zadania dotyczącego połączenia ul. Zakrzewskiej z 
ul. Sienkiewicza? 

Burmistrz J. Zakrzewski jesteśmy w procesie projektowym tego zadania. Mamy nadzieję, że 
z początkiem roku projekt będzie wykonany. Jeżeli będzie możliwe, zostanie wprowadzony 
jako wniosek do Polskiego Ładu. 

Radny J. Batóg co z zadaniem dotyczącym oświetlenia Parku w Zagórzu.  



Burmistrz J. Zakrzewski w budżecie jest zapis dotyczący projektu Rewitalizacja parku przy 
ul. Zamkowej w Kłobucku 50 000 zł. W pierwszej kolejności należy zakończyć proces 
projektowy, który musi zostać zatwierdzony przez konserwatora zabytków. Na bieżąco 
informuję jaki jest postęp tych uzgodnień i o tym, że są znaczne rozbieżności między gminą,  
a konserwatorem, dotyczące wizji zagospodarowania terenu parku. Czekamy na 
dokumentację,  przeprowadzenie inwestycji odnośnie remontu ul. Zamkowej. Wówczas 
będziemy zastanawiać się nad dalszą realizacją tego zadania. 

Radny J. Batóg po remoncie ul. Zamkowej należy podjąć rozmowy z przewoźnikami, celem    
zorganizowania dla mieszkańców Zagórza transportu zbiorowego.  

Radny J. Kulej czy w dobie kryzysu zasadne jest budowanie basenu, fontanny w rynku? 

Burmistrz J. Zakrzewski zadanie dotyczące basenu wielokrotnie było przesuwane w czasie. 
Przygotowanie stosownej dokumentacji zajmie więcej niż rok, a będzie ona niezbędna do 
pozyskania środków zewnętrznych na tą inwestycję. Na budowę fontanny mamy przyznane 
środki, projekt został opłacony, więc niezasadnym na tym etapie byłaby rezygnacja z 
realizacji tego zadania.  

Radna B. Ziętal co z ul. Strażacką w Łobodnie? 

Burmistrz J. Zakrzewski zadanie zostało zgłoszone do trzeciej edycji naboru wniosków o 
dofinansowanie z Rządowego Funduszu Polski Ład. Jeżeli uzyska akceptację, wówczas 
przystąpimy do realizacji. 

Radny J. Batóg jaki jest pomysł na wykorzystanie terenu w Kłobucku, na którym obecnie 
znajduje się składowisko materiałów z odzysku? 

Burmistrz J. Zakrzewski w przeciągu roku planujemy uprzątnięcie tego terenu. Natomiast w 
perspektywie, jest koncepcja wybudowania nowego basenu krytego, gdyż za kilka lat stan 
techniczny obecnego, uniemożliwi korzystanie z obiektu.  

Głosowano w sprawie: 
Pozytywne zaopiniowanie WPF. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (6) 
Józef Batóg, Grzegorz Dobosz, Jerzy Kulej, Tomasz Parkitny, Tadeusz Praski, Barbara Ziętal 
 
Głosowano w sprawie: 
Pozytywne zaopiniowanie budżetu na rok 2023. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (6) 
Józef Batóg, Grzegorz Dobosz, Jerzy Kulej, Tomasz Parkitny, Tadeusz Praski, Barbara Ziętal 



 
6. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wynajęcie 
lub wydzierżawienie nieruchomości stanowiących własność Gminy Kłobuck na okres 3 
lat, na rzecz dotychczasowych najemców lub dzierżawców. 
 
Skarbnik K. Trzepizur zreferowała w/w projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 
Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
wynajęcie lub wydzierżawienie nieruchomości stanowiących własność Gminy Kłobuck na 
okres 3 lat, na rzecz dotychczasowych najemców lub dzierżawców.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (6) 
Józef Batóg, Grzegorz Dobosz, Jerzy Kulej, Tomasz Parkitny, Tadeusz Praski, Barbara Ziętal 
 
7. Sprawy różne. 
 
Przewodniczący Komisji J. Kulej czy możliwa jest zamiana nieruchomości zlokalizowanej w 
rejonie skrzyżowania ulic Staszica i Mickiewicza na inną z zasobu gminy, celem stworzenia 
na tym terenie miejsc parkingowych m. in. dla mieszkańców ul. Mickiewicza.  

Kierownik Wydziału GPN K. Jasińska temat nie jest prosty, nadal szukamy takiego terenu. 
 
8. Zamknięcie posiedzenia. 
 
 
 

  

Przewodniczący Komisji 
Jerzy Kulej 

  

 
Przygotował(a): Magdalena Kuczera 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
 


